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Verslag van de op 12 augustus 1997 gehouden vergadering van het algemeen bestuur van de

v.v. D.E,T.O.

Afrv. E.Olthof

1 Opening

De voorzitter hest ons welkom op de eerste vergadering in dit nieuwe seizoen.

2 Notulen vorige vergadering

Jan Rijzer en Leo hebben een bezoek gebracht aan weth.Engels betrettende veld2
wij wachten op bericht van de gemeente.
Spaarbeieg loopt niet zoals de penningmeester had veruacht en zal a.s. zaterdag deze actie
nogmaals onder de aandacht brengen.
De voorzitter vraagl of Leo contact rvil opnemen met rveth.Engels betreft Melkert-plan.

3 Ingekomen stukken

- C.v.v. Sparta stuurt een enquete-fbrmulier schaduwelftal (bestemd voor spelerst/m2l jaar

actie-TC
- Brief van Rien Simons oprichting G.voetbalteam in de gemeente Vriezenveen

wij zullen dit doorspelen aan de gemeente.
de voorzitter zal dit Rien meedelen.

- Uitnodiging v.v.Asv'57 - 4}jaar receptie op 29 aug.a.s.

Harm en Jan Rijzer zullen ons vertegenwoordigen.
- Factuur K.N.V.B. seizoen 1996-1997
- Brief Sc.Heracles'74 - Penalty-bokaal uitnodigng om hier rveer aan mee te doen

Leo stuurt Heracles een brief dat \!1j weer graag mee rvilien doen.
- Aanvraag inr.aliden toilet (subsidie) door Nationaal Revalidatie Fonds afgewezen.

4 Mededelingen

Bourv hoe staan de zaken eÍ momentesl voor?
Vergadering met Bert Slot , Jan Slot, Corne v,h.Laar, Herman en Gerrit 14 aug.a.s.

V.rv.b. de vloeren zullen Jan Slot en Harm zich orienteren.

Johan Alberts komt de T.C. versterken.

Nieuw'e sponsor Arendhorst-schilders,

Taakverdeling bhjft gehandhaafd .

Stafuergadering Jans Olthof vragen om notulen.
Deze zijn inmiddels ontvangen.

Ledenvergadering / Financiele vergadering
Voorstel in de a.s. Financiele vergadering de leden te vragen om hier weer I vergadering van

te maken.
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Doelen en ballenvangers

óff.n. ontvangen van Falco'

Financiele vergadering 20 oktobet l j^l0 OO ou'

Jan Rrlzer .n Ut*unioÍgen voor agenda in het plubblad'

Met extra ug.noupun,;;tod,;;": uan-I.À met 25 jaar trouwe dienst DETO

Vergadering met het jeugdbetty" ]li: 
maand oktober'

Nu graag."n ug*"àu oplttt"n (verg'9 sept )

50iaarv.v DETO'
Graag in decembein ro*.n en kruiken hoe'eer mensen wij kunnen ven'achten br1 de

ïJ"ï".ï',Ï:ïÏ #l*uu, intbrmeren en speclt dit zsm door

Wie uitnodigen bri de off receptie - - actie bestuur'

T.C. in oktober vragen naar de trainers hoe en wat'

5 Finacieel verslag

Herman kan ons helaas geen winst laten zien'

ö.'r.iti., en winst retenig wordt doorgenomen'

Het ziet er verder Perfect'

E,n]<eleopmerkingentijdensdeve-liadering,Hermanza|meteenvoorstelnaarhetbestuur
komen. to'u' ftamïiotn *n intern-toernooi)

6 Rondvraag

Herman

Jan Bruins

Tenue derde elftat moet Ïqtd:" ]:Ï::*d
2e naam sponsoÍ opt'"t shirt? - actiesponsorcomm'?

50 jaar DETO - D*ï.k.;ïïtr-i.-a*fiàe uitnoaigingskaarten - gratrs'

Dit seizoen zar erg;;;,r.. rvorden gevraagd voor de tribune'

;;;;;"" inlichten) - Herman

ï;.,Ïo;ï*,-t ditiaar helaas niet goed

ln volqende ut'gualing'op tt*g komen'(9 sept)

, lxï*f H Ï:il5::rs schri fterij o ï:u""*o 
b:j i: 51P)

Harm Bofier *"tiluï;;otïïtt Étàun betreft frisdrank'

Kiosk te weinig mensen svp hierove'"1j:::t. om misschien andere

stappen te nemen voor een andere bezetttng"

Van de supp'ver'onwangen een hoogdnrl<sputer'

(staat bi1 Jan B*i;t ;;ï;ut' alt-nitt gebruim u'ordt)

Graag betere "t'otr"''àï'n 
irttotu*J" uoot trainers en spelers

(actie Jan Rijzer) 
"" 

ï ;n't'Lt4t L/1't;;'tu

Èu* Botter - alles heeft zijn voor en tegen - maar hij dient ztln

fatsoen te houden. r is ,is voor hem de maat vol'

Van het laatste geval dat voorgevallet

Louis
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Gerard

Leo

Techn.Comm.

7 Sluiting

Jan Bruis, Herman en Gerrit zullen een gesprek hebben met Harm B.

Deelt rooster uit voor de zaterdag -dienst.

Kassa open br1 vriendschappelryke wedstrij den?

Mening van bestuur is niet open.
Hans Meijers heeft gevraagd om een schriftelijke verklaring waarom hij
niet meer brj de selectie zit.
Bestuur en tc hebben hem al diverse dingen aangedragen.

Dat zal hem u,orden medegedeeld.
Brief aan Hans M verzonden d.d.140897

Gerrit Veldhoff mocht om 21.00 uur ter vergadering komen,maar het
rverd 21.45 uur.

De T.C. wil 1 x keer in de 2 maand vergaderen.

De jeugdzaken - Hans Krommendrlk en Dick Haar.

Senioren - Gerrit Veldhoff en Gerard Braker
Gespreksleider - Johan Alberts.
Wanneer komen de doelen. (traning)
Begin september.
Er liggen nog zoveel oude netten kunnen die niet achter de trianings-
doeltjes komen.
Positief op gereageerd.Er melden zich vrijrvilligers 5 a 6 .

De netten hangen reeds aan de doeldes.
(er waren 3 vnjwilligers)

volgende vergadering 9 sept.19.30 uur
Notulen lezen.


